

For immediate release
Thursday 8 September 2016

The Freedom Flotilla Coalition is pleased to announce the next port of call for our two boats, the *Amal-Hope* and *Zaytouna-Olive*. After they leave Barcelona on 14 September, they will arrive in Ajaccio (Corsica, France) on 17 September. The two boats will be moored in the Ajaccio harbour during their stay, and will depart again on 19 September for their last port of call before heading for Gaza. A warm welcome is planned by the local Corsica-Palestina Association, including boat visits, meetings with local officials and more. Details of a press conference in Ajaccio will follow.

The women on board this mission aimed at breaking the illegal and inhumane blockade of Gaza include: Malin Björk, a Member of European Parliament from Sweden; Ann Wright, a retired U.S. Army Colonel and former U.S. diplomat who resigned in 2003 in opposition to the invasion of Iraq; and Dr. Fauziah Modh Hasan, a Malaysian physician who has participated in many humanitarian missions with the Malaysian Medical Relief Society.

"The United Nations declares that Gaza will be uninhabitable by 2020," says Canadian social worker, Wendy Goldsmith, one of the Freedom Flotilla organizers. "The Women's Boat to Gaza declares that the illegal blockade of Gaza must end, so that every person can live with freedom and dignity."

For more information, contact: Claude Léostic, +33 6 72 51 64 90, e-mail: cleostic@free.fr



The *Estelle*, Swedish Ship to Gaza, in the port of Ajaccio (September 2012).

Communiqué

Le jeudi, 8 septembre 2016

La Coalition de la Flottille de la Liberté a le plaisir d'annoncer la prochaine escale de nos bateaux, l'*Amal-Hope* et le *Zaytouna-Olive*. Ils quitteront Barcelone le 14 septembre et arriveront à Ajaccio (Corse, France) le 17. Le deux bateaux seront amarrés dans le port d'Ajaccio d'où ils repartiront le 19 septembre pour une dernière escale avant de voguer vers Gaza.

L'Association Corsica Palestine leur y réserve un accueil chaleureux, avec visite des bateaux, rencontres avec des élus locaux et plus encore. Une conférence de presse se tiendra à Ajaccio, (les détails suivent).

Les femmes en mission à bord de ces bateaux veulent briser le blocus illégal et inhumain de Gaza. Parmi elles, Malin Björk, eurodéputée suédoise; Ann Wright, colonel en retraite de l'armée des Etats-Unis et ancienne diplomate américaine qui a démissionné en 2003 parce qu'opposée à l'invasion de l'Irak; et le docteur Fauziah Modh Hasan, une médecin malaise qui a participé à plusieurs missions humanitaires avec le Secours Médical de Malaisie (Malaysian Medical Relief Society).

"Les Nations unies ont déclaré que Gaza sera inhabitable en 2020," déclare la Canadienne Wendy Goldsmith, assistante sociale et l'une des organisatrices de la Flottille de la Liberté.

"Le Bateau des Femmes pour Gaza déclare que ce blocus doit être levé afin que toutes et tous puissent vivre libres et dans la dignité."

Pour d'autres renseignements, contacter Claude Léostic, (+33) 06 72 51 64 90,

cleostic@free.fr